
PAR UL LISÀNDER  
(CREMONA) 

Che bèll! L’ho savüü pròpi iéer dal giurnàl 
e par Varées l’è ‘na ròba eceziunàl! 

Sa sa pàrla, mi ho mai capìi ‘l parchè, 
dul nòstar dialètt o ànca dul percè, 

stórgian ul nas, ta vàrdan ‘mè ’n gabamùnd, 
‘mè te füdéssat végnüü da n’àltar mund. 

Par furtüna, però, chì a cà nòstra, 
gh’è chi ‘l dialètt la métt in bèla móstra: 

l’è la cumpagnìa folk, i nòst Busìtt 
che tegnàn viv cànt e bàll ‘mè certusìtt. 
Quand ca rìvan, métan sémpar legrìa, 

e pòrtan un surìs a chissessìa. 
E ‘l Presidént l’è ‘l Lisànder, pròpi lü  

che cun la sò dòna l’ha mai dismetüü 
da purtà innànz i nòstar bèi tradiziùn, 

ànca se in di rööd ga metàn di bastùn. 
E mò ga dann un prèmi ca l’è impurtànt 

“Padre del folklore della Lombardia”: 
sa l’è meritàa parchè ‘l fà da culànt 
fra i generaziùn du la cumpagnìa, 

i a meséda par truà l’armunìa. 
Al dev ‘na fìna a Potenza a ritiràll: 

mò chi ga vurarìa ’n pedestàll 
par batt i man e digh ca sémm tücc cuntént 

e fagh cunt urgòli i nòst cumplimént. 
Bràu Lisànder! 
Viva i Busitt! 

Lidia e Antonio 



PER ALESSANDRO 

Che bello! L’ho saputo proprio ieri dal giornale

e per Varese è una cosa eccezionale!


Se si parla, io non ho mai capito il perchè,

del nostro dialetto o anche del “percè”,


storcono il naso, ti guardano come un imbroglione,

come se fossi venuto da un altro mondo.


Per fortuna, però, qui a casa nostra,

c’è chi il dialetto lo mette in bella mostra:


è la compagnia folk, i nostri Bosini

che tengono vivi canti e balli come certosini.

Quando arrivano, mettono sempre allegria,


e portano un sorriso a tutti.

E il Presidente è Alessandro, proprio lui

che con sua moglie non ha mai smesso


di portare avanti le nostre belle tradizioni,

anche se gli mettono dei bastoni fra le le ruote.

E adesso gli danno un premio che è importante:


“Padre del folklore della Lombardia”:

se l’ è meritato perchè fa da collante

fra le generazioni della compagnia,

le mescola per trovare l’armonia.


Deve andare fino a Potenza a ritirarlo;

adesso qui ci vorrebbe un piedistallo


per battere le mani e dire che siamo tutti contenti

e fargli con orgoglio i nostri complimenti.


Bravo Alessandro!

Viva i Bosini!


Lidia e Antonio


